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Central Tunnel, Buildings, Electrical and Mechanical Works –  
“Air Purification System” STEAM Workshop for Buddhist Chi King Primary School 

 
The Central Kowloon Route – Central Tunnel and Buildings, Electrical and Mechanical Works project teams 
organised a “Air Purification System” STEAM Workshop for the Primary 5 students from Buddhist Chi King Primary 
in May 2024. Through the presentation of project team, making air purifier DIY models and filling out worksheets, 
students learned about the engineering design and technical applications of the Central Kowloon Route and the 
future highways development of Hong Kong. 
 

中段隧道、大樓及機電工程 – 佛教慈敬學校參與「空氣淨化系統」STEAM 工作坊 
 

中九龍幹線─中段隧道、大樓及機電工程團隊於 2024年 5月 13日為佛教慈敬學校小五學生舉辦了「空氣

淨化系統」STEAM 工作坊。同學們在活動中透過工程團隊的講解、親手製作空氣淨化機模型和填寫工作

紙等，了解中九龍幹線的設計及技術應用，同時認識了香港未來的道路發展。 

 

  

  


